

<p><b>Move to approve expenditure authority for the Board up to \$65,000 in support of Pickleball Court Proposal implementation.</b></p>	<p><b>Proposer d'approuver l'autorisation de dépenser pour le Conseil jusqu'à 65 000 \$ pour soutenir la mise en œuvre de la proposition de terrain de pickleball.</b></p>
<p>At the 2023 AGM, these two motions were approved:</p> <p><b>2023 Motion:</b> to approve the Board's proposal to refurbish and integrate the public courts near the baseball field as exclusive pickleball courts into the Orleans Tennis Club.</p> <p><b>2023 Motion:</b> to approve an expenditure of Club reserves up to but not exceeding 40K in <u>2023-2024</u> for the purpose of refurbishing the pickleball courts near the baseball field. This motion is contingent upon the outcome of the City's decision to transfer the management and upkeep of the courts to the Club.</p> <p>Because we are still awaiting the City's decision, we have been unable to proceed with the project.</p> <p>The motion represents the estimate for the original project scope, plus additional items required such as interior fencing, keypad locks, and an additional entrance gate.</p> <p>The original financial authority request included amounts for basic repair, painting, and permanent pickleball nets, as well as contingencies in the case of cost overruns.</p>	<p>Lors de l'AGA 2023, ces deux motions ont été approuvées :</p> <p><b>Motion 2023 :</b> approuver la proposition du conseil d'administration de rénover et d'intégrer les courts publics près du terrain de baseball en tant que courts de pickleball exclusifs dans le Club de tennis d'Orléans.</p> <p><b>Motion 2023 :</b> approuver une dépense des réserves du Club jusqu'à mais n'excédant pas 40K en <u>2023-2024</u> dans le but de remettre à neuf les courts de pickleball près du terrain de baseball. Cette motion dépend de la décision de la ville de transférer la gestion et l'entretien des courts au club.</p> <p>Comme nous attendons toujours la décision de la ville, nous n'avons pas été en mesure de poursuivre le projet.</p> <p>La proposition représente l'estimation de l'étendue du projet initial, plus les éléments supplémentaires requis tels que les clôtures intérieures, les serrures à clavier et une porte d'entrée supplémentaire.</p> <p>La demande d'autorisation financière initiale comprenait des montants pour les réparations de base, la peinture et les filets de pickleball permanents, ainsi que des provisions en cas de dépassement des coûts.</p>